
 
 

 
 
 
 
 
 
 

FİTNE ZAMANI 
 

Esselamu Aleykum ve Rahmetullah 
Eûzübillâhimine’ş-şeytâni’r-racim, Bismillâhirrahmânirrahim. 

Vesselatu Vesselamu ala Resulina Muhammedin Seyyidul evvelin vel ahirin. 
Medet Ya Resulullah, Medet ya Sadat-ı Ashab-ı Resulullah, Medet ya Meşayihina, 

Şeyh Abdullah Dağıstani, Şeyh Muhammed Nazım el Hakkani, destur. 
Tarikatuna’s sohbe vel hayru fi’l cemiyya. 

Ahir zamanda yaşıyoruz, fitneler çok. Peygamber Efendimiz (s.a.v.) ahir zaman için 
“Karanlık geceler gibidir.” diyor. O kadar fitne var, o kadar zulüm var, insan elini çıkarsa 
elini bile göremez. Peygamber Efendimiz (s.a.v.) mucizeyle öyle bir zamanı tarif etti. O’nun 
(s.a.v.) mucizeleri ileriyi de söylemekti. Şimdi o zamanda yaşıyoruz, fitne çok. Fitne durmaz, 
şeytan varken fitneler durmaz. En son Mehdi Aleyhisselam çıkıp onları durduracak, onlara 
dur diyecek, fitneleri bitirecek, İslam’ın nuru her tarafı, bütün dünyayı saracak inşallah.  

Mehdi Aleyhisselam durup dururken çıkmaz, bu dünyayı fitnelerden kurtarmak için 
bir kurtarıcı olarak çıkar. Mehdi Aleyhisselam’ın çıkması için bir sebep olacak. İnşallah o 
yakındır. Her tarafta fitneler görüyoruz, zulüm bir yerde değil, iki yerde değil, bütün dünyada 
zulüm çok. Müslüman olmayanlar Müslümanlara çok zulüm yapıyor, bir de bizim içimizden 
Müslümanım diye çıkıp da Müslümanlara kâfirden daha fazla zulüm edenler de çoktur. Allah 
şerlerinden muhafaza etsin. Fitneden korunmak için fitne olan yerlere fazla yaklaşmayın, 
evde oturup ihtiyaç olduğu vakit çıkın, ihtiyaç olmadığı vakit evde oturup sadaka verin, 
Allah’a dua edin inşallah.  

Biz de Allah Müslümanları korusun, sahip göndersin, bu fitnelerden korusun, 
fitneleri bitirsin diye dua ediyoruz. Başka türlü ne yaparsan vakit ahir zaman vaktidir, fitneyi 
durduramazsın. Allah muhafaza etsin, bu mübarek günlerin hürmetine tez zamanda bize 
sahip göndersin. Bizi koruyacak, İslam’ı zafere ulaştıracak olan Mehdi Aleyhisselam’dır. 
Başkaları oradan buradan ne kadar uğraşsa, oradan buradan derken bir yerden kapatıyorlar, 
öteki yerden çıkıyor. Ama gene de İslam için çalışanlardan Allah razı olsun. Peygamber 
Efendimiz (s.a.v.)’in yolu üzerine yaptıkları şeyler, o yol üzerine olduktan sonra kabuldür. 
Ama onların değil de kâfirin yaptığı gibi yaparsan sen de fitneye düşmüş olursun, sana da 
zararı dokunur. Allah muhafaza etsin. Ne kadar zor olsa da insanların, Müslümanların bu 
hak yoldan ayrılmaması lazım. 

Cihadın yolu Kur’an-ı Azimüşşan’da, Peygamber Efendimiz (s.a.v.)’in hadislerinde 
bellidir. Sana dokunmayana dokunmayacaksın, yaşlılara, kimseye zarar vermeyeceksin. Ama 
işte fitne, ondan belli oluyor. Müslümanım deyip de zarar veren insanlar demek ki hiç 
İslam’la, Peygamber Efendimiz (s.a.v.)’le hiç alakası olmayan insanlardır. Allah şerlerinden 
muhafaza etsin, imanımıza kuvvet olsun inşallah.  



 
 

 
 
 
 
 
 
 
Ve Min Allahu Tevfik 
El Fatiha      
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